
Geniet van het najaar!

Beste Haaltenaar

Meer dan ooit verlangen we ernaar 
om de draad van ons oude leven terug 
op te nemen. En we zijn op de goede 
weg.

We zien dat vele inwoners Vlaanderen 
een warm hart toedragen. Dat was op 
11 juli duidelijk merkbaar met onze 
bloemetjesactie. Onze bestuursleden 
deelden opnieuw een recordaantal 
bloemetjes uit bij wie die de Vlaamse 
leeuw buiten fi er wapperde. Hoe 
mooi zou het zijn als we volgend jaar 
nog meer leeuwenvlaggen kunnen 
spotten? Heb je nog geen vlag? Bestel 
er dan tijdig eentje bij een van onze 
bestuursleden.

Maar ook onze leden lieten we niet in 
de kou staan. Zij ontvingen allemaal 
een ‘opkikkertje’ in de vorm van een 
doosje aardbeien. Het was fi jn om 
zoveel positieve reacties te ontvangen 
in deze bijzondere tijden.

Onze mandatarissen zaten intussen 
niet stil. U leest er alles over in 
dit blad. Blijf zeker op de hoogte van 
onze realisaties en activiteiten 
via onze website en/of Facebookpagina.

Tot binnenkort!

Luc De 
Neef
Voorzitter

Beste inwoners

2021 gaat behoorlijk snel vooruit. Aan onze natuur is te zien dat de herfst- 
en wintermaanden voor de deur staan. Na een drukke en intense periode, 
hebben we wel wat rust verdiend. De vaccinatiecampagne in onze gemeente 
is vlekkeloos verlopen. We bereikten dan ook een mooi resultaat: 83 
procent van onze inwoners liet zich twee keer prikken. Ik ben heel fier op 
jullie medewerking en engagement.

We zagen de deuren van onze horecazaken en het verenigings-, en 
cultureel leven intussen opnieuw opengaan. De glimlach op het gezicht 
van velen op de kermissen en markten zei genoeg: we hebben allemaal 
enorm uitgekeken naar ons oude leven boordevol sociale contacten. 
Jammer genoeg werd onze gemeente afgelopen zomer niet gespaard van de 
watersnood, met schade en wateroverlast tot gevolg. Grote en kleine acties, 
zoals ‘WatervrEde’, werden opgezet om te zoeken naar constructieve 
oplossingen voor de getroffenen.

Met veel goesting en dynamiek werken we met onze N-VA-ploeg verder 
aan een diversiteit van projecten, zoals de uitbreiding van de sportsite in 
Denderhoutem met een beach volley, skatepark en een avontuurlijke speel-
tuin aan de pastorij. Voor elk wat wils. We kregen een ‘Trek Mariaplein’ en 
met de opening van het Oud Gemeentehuis in Heldergem ook een nieuw 
gebouw voor onze verenigingen.

Met bijkomende picknicktafels voor mindervalide inwoners én in pluk-
tuinen, pleintjes en parken gingen we met z’n allen nog meer buiten leven. 
Onze schoolomgevingen zijn opgefrist, verschillende wegenwerken 
naderen stilaan hun eindfase en we zetten mobiele camera’s in om snel-
heid, zwerfvuil en vandalisme een halt toe te roepen. Een dorpsraad in 
elke deelgemeente is een doel dat we alvast kunnen afvinken. De participatie 
in Haaltert krijgt zo een positieve boost.

Het najaar lonkt. Samen met jullie hopen we 
zonder beperkingen verder te kunnen wonen, 
werken, leven, feesten en genieten. We kijken al uit 
naar een druk najaar en gaan met het gebruikelijke 
enthousiasme verder aan de slag. We doen voesj!

Burgemeester Veerle Baeyens
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Werken 
aantrekkelijker maken 

door de belastingen op 

arbeid te verlagen: onder 

minister van Financiën Johan 

Van Overtveldt daalt de 

totale belastingdruk met 

10 miljard euro.

In 2013 keurt het 

Vlaams Parlement 

het Inburgeringsdecreet

van Geert Bourgeois goed. 

Van nieuwkomers wordt 

verwacht dat ze inburgeren 

en Nederlands leren.

Met Jan Jambon, Steven Vandeput en Theo Francken als federale ministers maakt het land de omslag naar een echte veiligheidscultuur.Terrorisme, mensensmokkel en cybercriminaliteit worden veel steviger aangepakt.

Als minister van 
Binnenlands Bestuur 

legt Liesbeth Homans in 
2016 de contouren vast van 

een stevige afslanking van de 
provincies en de efficiënte 
hervorming van gemeente 

en OCMW.
In 2019 voert minister 

van Dierenwelzijn 
Ben Weyts het verbod op

onverdoofd slachten in. Als 
minister van Onderwijs stelt hij 
kennisoverdracht, leerkrachten 

en kwetsbare kinderen 
centraal.

Matthias 
Diependaele voert 

als minister van Wonen 
de strijd tegen sociale fraude
op. Wie een eigendom heeft 
in het buitenland, heeft geen 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

Sinds Zuhal Demir 
minister werd in 2019, 
zijn er in Vlaanderen al 

meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen geplant. De N-VA 
is de enige echte groene 

partij in Vlaanderen.

De N-VA verdedigt al twintig jaar de politieke, sociale, economische 
en culturele belangen van de intussen 6,5 miljoen Vlamingen. 
Daarbij is de N-VA steeds uniek gebleven: allesbehalve een 
traditionele systeempartij en allesbehalve dogmatisch of steriel 
extremistisch. Kom daarom samen met de andere 40.000 leden op 
de barricaden staan en word nu lid van de N-VA. 

Surf naar www.n-va.be/word-lid
Mail naar leden@n-va.be
Bel naar 02 219 49 30

“ Onze ambitie 
blijft na twintig jaar 

nog steeds dezelfde: 
een welvarend, veilig en 
vrij Vlaanderen, waarin 

elke Vlaming erop 
vooruitgaat.”

Twintig jaar geleden, op 13 oktober 2001, zag de Nieuw-
Vlaamse Alliantie het levenslicht. Sindsdien drukt de N-VA 
duidelijk haar stempel op de Vlaamse samenleving, zowel 
in de oppositie als met kordaat beleid. Denk maar aan deze 
realisaties:

De N-VA: al 20 jaar
nuttig en nodig
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Over droogte, wateroverlast en erosie …
De voorbije twee zomers werden we met de neus op de feiten gedrukt: ons klimaat is de kluts kwijt. Vorig jaar kenden we een 
langdurige droogte met een alarmerend lage grondwatertand. Deze zomer werden we geconfronteerd met een ongeziene 
wateroverlast, met een pak menselijk en materieel leed tot gevolg.

Onder de noemer ‘Water-Land-Schap 2.0’ spoorde minister 
Zuhal Demir provincies, gemeenten, organisaties, verenigingen 
en burgers aan om vernieuwende projecten in te dienen die de 
gevolgen van die weerfenomenen op lange termijn kunnen 
inperken of onder controle houden. De geselecteerde project-
voorstellen mogen rekenen op financiële en inhoudelijke steun.

Onze gemeente diende, in samenwerking met een aantal 
inwoners-experten in de materie, twee projectvoorstellen in. Ze 
doorstonden beiden de preselectie. Eind september mochten we 
onze ideeën digitaal voorstellen aan een jury van vakmensen uit 
de Vlaamse administratie en wetenschappelijke instellingen.

WatervrEde

Een eerste, eerder kleinschalig project, kreeg de naam ‘Water-
vrEde’. Het heeft tot doel om bij hevige regenval de afwatering van 
de Topmolen over de Grootkouter vertraagd te laten verlopen 
via een gecompartimenteerde gracht. Op die manier kunnen 
we de overlast op de Bosstraat en de Edestraat onder controle 
houden. Tegelijkertijd zou er in een waterbuffer voorzien 
worden waar eigenaars en gebruikers van de akkers en weiden 
een beroep op kunnen doen bij extreme droogte.

Samenwerking met Ninove

Een tweede, groter project genaamd ‘Grenzeloos Denderend 
Klimaatbestendige Wijken en Valleien’, vereist een samenwerking 
met de stad Ninove en situeert zich op de grens tussen Dender-
houtem en Lebeke-Ninove. De hevige regenval van deze zomer 
gaf ernstige problemen in de Lebeke, op Herlinckhove en op de 
Knipperhoek. Stapsgewijs zouden een buffer-spaarbekken ter 
hoogte van Vogelenzang, een wetland aan de Dommelsbeek, 
een overstromings- en hittebestendige herinrichting van de 
dorpskern Lebeke en individuele bescherming van woningen 
aan de Knipperhoek de problemen moeten beperken.

N-VA Haaltert is erg verheugd over de manier waarop de 
voorstellen tot stand zijn gekomen in overleg met betrokken 
inwoners, experten en gemeente. Hopelijk kunnen ze rekenen 
op financiering. Zo kunnen we die knelpunten drastisch 
aanpakken. We houden jullie op de hoogte.

Paulette Looze
Voorzitter gemeenteraad

Onze N-VA-afdeling deelde doosjes 
aardbeien uit aan onze leden. Een 
‘opkikkertje’ in coronatijden!
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Skatepark en beachvolley- 
terreinen in Haaltert
Als schepen van Sport ben ik verheugd dat er naast de buitenfitness en 
calisthenics, nu ook een skatepark, petanquebaan en beachvolley- 
terrein werd aangelegd.

Het skateterrein, met onder andere een quarterpipe, flatwedge en 
funbox, focust voornamelijk op de beginnende en recreatieve skater. Er 
werd al een initiatiecursus georganiseerd. De volledige buitensportsite 
is vrij toegankelijk voor iedereen. Op sommige dagen en uren krijgen 
de erkende gemeentelijke volleybalclubs echter voorrang bij het gebruik 
van de beachvolleyterreinen. Ze maakten daar tijdens de coronacrisis 
dankbaar gebruik van om te trainen.

De gebruikersreglementen van het skatepark en beachvolleyterrein zijn 
te raadplegen op de gemeentelijke website.

Onze jeugd = onze prioriteit
N-VA Haaltert wil jongeren de nodige ruimte geven om jong te kunnen zijn. Dat gaat in eerste instantie over fysieke ruimte:  
voldoende toegankelijke en aantrekkelijke groene speelzones en een divers aanbod van activiteiten. “Het aanbod aan speelplein- en 
sportkampen was nooit zo groot”, vertelt Veerle Baeyens, schepen van Jeugd. “Het is fijn om te zien dat het bewust inzetten op 
een degelijk jeugdbeleid gesmaakt wordt.”

Onze jeugd heeft een intense zomer achter de rug:
•  Ieder gezin met kinderen jonger dan 12 jaar kreeg een heuse zomer-

kalender in de bus. Op die manier kon iedereen, tijdens de regendagen, 
heel wat inspiratie opdoen.

•  In Denderhoutem ging een avontuurlijke speeltuin open. Fijn om al 
die enthousiaste en spelende kinderen te zien.

•  De zomerscholen openden hun deuren. Zo konden kinderen hun 
eventuele achterstand bijbenen en de leerstof verwerken op hun eigen 
tempo.

•  Reanimatie in het park voor de leerlingen van de basisschool.
•  De participatietool voor het vierde leerjaar, Kabinet J, kreeg vorm met 

ideeën zoals een blotevoetenpad, een buitenklas enzovoort.
•  Een ruim aanbod aan speelplein- en sportkampen.

Iedereen mee!

Er werden in Haaltert twintig picknicktafels geplaatst 
om de sociale cohesie in de buurt te versterken.  
Daarnaast zijn er in de omgeving van het woon-
zorgcentrum, in het Warandepark en aan de bib in 
Denderhoutem nu ook twee rolstoelpicknicktafels 
aanwezig.

Door het verlengde tafelblad kunnen rolstoelgebruikers 
vlot onder de tafel aanschuiven bij het gezelschap. Zo 
willen we als gemeente een positief signaal geven naar 
kwetsbare groepen. De paden van het warandepark 
werden al verhard en de plannen om alle gemeente-
lijke gebouwen na de renovatie rolstoeltoegankelijk te 
maken worden één na één uitgevoerd. Ze liggen in de 
bovenste schuif bij elk project. Op die manier maken 
we in Haaltert het verschil. 
Aan alle mensen met een 
beperking zeggen we: je hoort 
erbij!

Mark Beelaert
Gemeente- en OCMW-raadslid Laurent Volckaert

Schepen
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Update wegenwerken
Ook de kleinere straten in Haaltert krijgen de grootste aandacht. 
Het zijn niet altijd de meest zichtbare of veelgebruikte straten die we 
aanpakken. Neem nu bijvoorbeeld de Molenmeersen, Processieweg 
of het straatje naast ‘de Roxy’ in Kerksken. Of hoe we van de ‘vergeten’ 
straatjes in onze gemeente toch een klein paleisje maken…

Bart Welleman
Schepen

Word lid van de N-VA
Bent u Vlaming in hart en nieren en schaart u zich achter 
onze standpunten? Dan bent u de persoon die we zoeken. 
Wilt u zich actief of minder actief engageren, laat het ons 
weten. Meer info op www.n-va.be/haaltert of stuur een 
mailtje naar haaltert@n-va.be.

Kabinet J, een fraai resultaat
Met of zonder stem, laat ze weerklinken op het beleid. Dat was onze verkiezingsbeloft e. Met de uitwerking van 
ons jeugdkabinet hebben we op dat vlak een fraai resultaat neergezet.

Wij vinden het namelijk belangrijk dat jongeren zich bewust zijn van de invloed die ze hebben op hun eigen leefom-
geving zonder dat ze daarvoor naar de stembus hoeven. De leerlingen van het vierde leerjaar werden aangemoedigd 
om deel te nemen aan een dynamisch jeugdkabinet: Kabinet J. Geen klassiek overleg, maar via workshops werd hen 
gevraagd wat zij belangrijk vinden in onze gemeente.

Het resultaat mag gezien worden: van een blotevoetenpad, een veilige schoolomgeving tot een heuse buitenklas. 
Prachtige ideeën die met veel enthousiasme gepresenteerd werden. Het gemeentebestuur gaat er met plezier verder 
mee aan de slag. Inzetten op jeugd doe je niet met woorden, wel met daden.

4

www.n-va.be/haaltert



Blijven zorgen voor ons lokaal erfgoed en het zo goed mogelijk bewaren voor de komende generaties vinden we zeer 
belangrijk. Daarom wordt het plein aan de kerk in Denderhoutem binnenkort ingehuldigd als het ‘Trek Mariaplein’.

Maria Coppens, beter gekend als ‘Trek Maria’, had in de jaren ‘50, ‘60 en ‘70 van de vorige eeuw een snoepwinkel 
rechtover het plein. De Denderhoutemse jeugd uit die periode bezocht, vooral op zondag na de mis, het winkeltje 
om er met hun zondagse ‘pree’ snoep te kopen. Maria Coppens komt aan haar bijnaam omdat je in haar snoep-
winkel aan een touw kon trekken en zo een prijs kon winnen. Haar eerste vraag bij het binnenkomen zou dan ook 
steeds geweest zijn: “Moet ge ne keer trekken?”

Het plein naar Maria vernoemen is niet alleen een eerbetoon aan een bijzonder volksfiguur, 
maar ook één voor alle verdwenen dorpswinkeltjes.

Trek Mariaplein

Tom Sorgeloos
Gemeente- en OCMW-raadslid

Een dorpsraad in elk dorp
Een dorpsraad in elke deelgemeente was één van onze prioriteiten in ons meerjarenplan. We willen daarmee een 
aanspreekpunt creëren voor onze inwoners. De dorpsraad is zo dé schakel tussen dorpsbewoners en het beleid.

De N-VA gelooft sterk in het participatie-
verhaal. Participatie is voor ons ook 
deelnemen aan het beleid. Niet in een 
praatcafé zomaar wat ideeën verzamelen 
en oplijsten, maar het voorstellen van 
effectieve dossiers om kleine en grote 
problemen in een gemeente aan te pakken 
en te verbeteren. Een dorpsraad is daarbij 
de ultieme schakel.

Haaltert, Kerksken en Denderhoutem 

volgen voorbeeld Heldergem

Veel enthousiaste inwoners waren 

aanwezig op de infoavonden. In elke 
deelgemeente werd na de zomer een 
dorpsraad geïnstalleerd. Met dank aan 
iedereen die een engagement opnam, 
kunnen we nu met trots aankondigen dat 
Haaltert, Kerksken en Denderhoutem 
over een dorpsraad beschikken. In Hel-
dergem bestaat de raad al ruim 20 jaar. 
Zij delen dan ook graag hun expertise 
indien dat nodig blijkt.

“Participatie en integratie moet nog 
verder uitgebouwd worden in Haaltert”, 
zegt burgemeester Veerle Baeyens. “De 

opstart van een dorpsraad in elke deel-
gemeente is alvast een mooi begin.”
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